

疾病及接觸史切結書

親愛的來賓您好，歡迎您參與「我與企鵝的 0.1 毫米」活動，此活動為保護生物及生物飼育環境，在參與活動前，向您確認以下項目，一起保護海洋萌主-企鵝吧!

***為維護生物健康，以下項目已明示於初始活動報名網站頁面。現場活動執行前將再次確認。**

以下調查請務必確實填寫、仔細詳閱。

活動日期:____月____日，場次:13:00/15:00，名字:_____，體溫:_____。

一、健康詢問

1. 本人目前無懷孕。
2. 本人沒有心血管疾病史。
3. 本人近 14 天內沒有下列症狀。
發燒 ($\geq 38^{\circ}\text{C}$) / 咳嗽 / 有痰 / 呼吸困難 / 肌肉酸痛 / 全身倦怠 / 喉嚨痛
4. 本人已年滿 10 歲。(惟本人是 10-12 歲，並有 18 歲以上成人陪伴參與。)
5. 防疫期間內，本人近 14 天內沒有出 / 入境史。
6. 防疫期間內，本人近 14 天內不曾接觸有出 / 入境史的人。

二、接觸史確認

1. 寵物鳥/鴿子/家禽類

(1) 本人有飼養寵物鳥 / 鴿子/家禽類，無則填“無”，鳥類品種為:_____。

(2) 親友有飼養寵物鳥 / 鴿子/家禽類，無則填“無”，鳥類品種為:_____。

惟活動前 7 天，我不曾與寵物鳥/鴿子/家禽類或曾與寵物鳥/鴿子/家禽類接觸過之親友接觸。

2. 野生鳥類

活動前 7 天，我不曾與野生鳥類或曾與野生鳥類接觸之親友接觸。

3. 鳥禽類養殖場

(1) 本人居住地附近有鳥禽類養殖場。無則填“無”，名稱:_____。

(2) 活動前 7 天，我的親友沒有接觸曾進出鳥禽類養殖場者。

惟活動前 7 天，我不曾進出鳥禽類養殖場或與曾進出鳥禽類養殖場之親友接觸。

三、我願意遵守進入飼育後場相關規範及解說員/飼育員的指示。

1. 進入後場飼育環境，我會降低音量、動作輕緩。
2. 我會聽從解說員/飼育員指示，認真的進行消毒作業。
3. 我會完整穿著海生館提供的防護衣著。
4. 我的個人物品會遵照解說員/飼育員指示放置，絕不將個人物品帶入展缸中。
5. 進入飼育環境，我會注意地面繪製的黃色警示線，未經工作人員許可，我會保持在地面黃色警示線之外，以策安全。
6. 我會照顧好與我同行的孩童，並留意他的安全。(有陪同孩童之來賓)。

以上項目，確認後簽章:_____。

Affidavit of disease and contact history

Welcome to participate in Penguin Encounter. The following survey and precaution must be filled in and read carefully to protect our living creature and their feeding environment.

All the information and content below was showed on the sign-up web page. To secure animals' health state, you are required to confirm this affidavit again with honesty and carefulness.

Date of participating: _____(MM/DD/YYYY) Session: 13:00 / 15:00

My name is _____. My body temperature is _____.

I. Health condition

1. I am not pregnant.
2. I do not have history of cardiovascular disease.
3. I have not experienced the symptoms below within the past 14 days.

Fever ($\geq 38^{\circ}\text{C}$) / coughing / phlegm / breathing difficulty / muscle soreness / body burnout/ sore throat

4. I am over 10 years old. Participants from 10 to 12 years old are required to be accompanied by a relative or a friend who is over 18 years old.
5. I have not been abroad within the past 14 days.
6. I have not contacted with people with history of traveling abroad within the past 14 days.

II. History of contacting avian

1. I **have** a pet bird. If not, please fill the blank with 'NO.' My pet bird species is _____.
2. Some of my family members, relatives, friends or neighbors **are avian keepers**. If none of them are avian keepers, fill the blank with 'NO.' The pet bird species is _____.
3. There is one/ more than one avian farm near my place of residence. If not, please fill the blank with 'NO.' Name of the avian farm: _____.
4. My family members, relatives, friends or neighbors **have not** contacted with any person who had access to avian farm **within the past 7 days**.

I **have not** contacted with any pet bird, wild bird, pigeon or poultry/ contacted with any person who is an avian keeper/ contacted with any person who had accessed to avian farm/ contacted with any person who had contacted with anybody accessed to a avian farm **within 7 days before the activity**.

III. I agree to follow the following guidelines and instructions.

1. I will keep my volume down and act gently after entering the behind-the-scene.
2. I will follow instructions from commentator and keeper, and sanitize thoroughly.
3. I will completely wear the suit provided by the museum.
4. I will place my personal belongings at designated place, and will not bring any personal items to the tank.
5. After entering the behind-the-scene, I will not step out of yellow lines drawn on the ground without staff's permission for my own safety.
6. I will ensure my child is in safety and being cared.